
Z á p i s 

komise AE 

12.12.2022 - online 

  

Program:  

1. Zahájení zasedání, kontrola usnášeníschopnosti 

2. Volba zapisovatele 

3. Schválení programu 

4. Zástupce disciplíny AE v Radě úseku AL 

5. Kontrola plnění úkolů 

6. Zpráva a informace - Aleš Valenta 

7. Zpráva a informace - Martina Vavroušková Konopová 

8. Zpráva a informace - Pavel Landa 

9. Revize majetku a potřeby disciplíny AE 

10. Kontrola probíhajících a zadání nových úkolů 

11. Schválení usnesení komise 

12. Závěr zasedání 

 

Zúčastnění členové komise: Aleš Valenta, Radek Gronych, Pavel Landa, Martina Vavroušková 

Konopová 

 

1. Zahájení zasedání, kontrola usnášeníschopnosti 

Jednání komise AE zahájil Aleš Valenta a přivítal všechny přítomné. Následně členové 

komise AE schválili program. 

 

2. Volba zapisovatele 

Návrh Aleš Valenta 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

  

3. Schválení programu 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

4. Zástupce disciplíny AE v Radě úseku AL 

Aleš Valenta informoval členy komise AE o získaných informací od předsedy ÚAL. Volba 

členů (nových i stávajících) rady ÚAL proběhne během jarní konference ÚAL. Termín TBD. 

Komise AE bere na vědomí. 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

5. Kontrola plnění úkolů 

Všechny úkoly z posledního zasedání komise AE jsou splněny či v procesu. 

Komise AE bere na vědomí. 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

 

 

 



6.  Zpráva a informace - Aleš Valenta 

- probíhají jednání v gymnastických a trampolínových odd. s ohledem na rekruting mladých 

skokanů pro léto 2023. 

- zimní závody ČP - AE 

14.1. 2023 - Klepáčov 

18.2.2023 - Liberec-Ještěd 

18.3.2023 - Tanvaldský Špičák 

- proběhlo jednání s vedením Skiareálu Klepáčov, TMR – SkiJešted a areále Světlý Vrch. 

- je nutné podepsat smlouvy s oddíly o organizaci závodů. 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

7.  Zpráva a informace - Martina Vavroušková Konopová 

 Na základě výsledků letních závodů byl vybrán širší 9ti členný team AE se kterým se bude 

dále pracovat. 

- 27.-30.10.2022 se uskutečnil výběrový kemp AE na ledovci Tux. 

- 12.-13.11.2022 se uskutečnil výběrový kemp AE na trampolínách v Liberci. 

- 01.-04.12.2022 se uskutečnil výběrový kemp AE na ledovci Kitzsteinhorn - Kaprun. 

- 10.-11.12.2022 byl na programu kemp AE na trampolínách v Liberci, ale pro velkou 

marodku byl zrušen. 

- další kempy do konce roku 2022 v plánu již nejsou. 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

8.  Zpráva a informace - Pavel Landa 

- byla zajištěna a uskladněna forma pro zimní můstek. 

- na základě informace od sportovního ředitele ÚAL proběhne další mezinárodní klinika 

technických delegátu FIS v roce 2023. Budu hlídat termíny. 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

9. Revize majetku a potřeby disciplíny AE 

1. Speedgun – uskladněno, k dispozici pro domácí tréninky a závody. 

2. 4 ks vysílačky – v držení Jaroslava Novaka pro účely repre A. 

3. Forma zimního můstku pro jednoduchá salta – uskladněno, k dispozici pro domácí 

tréninky a závody. 

4. 5x ochranný plůtek, 30x tyče – zjišťujeme aktuální stav 

Komise AE schvaluje usnesení z tohoto bodu. 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

10. Kontrola probíhajících a zadání nových úkolů 

Aleš Valenta – zjišťuje aktuální stav a podmínky výstavby zimního areálu Světlý vrch. 

Aleš Valenta – probíhají schůzky s gymnastickými a trampolínovými oddíly. 

Aleš Valenta – podpis smluv o pořádání zimních závodů AE 2023. 

Pavel Landa – kontrola termínu FIS TD kliniky 2023. 

Pavel Landa – zjistí umístění 5x ochranný plůtek, 30x tyče 



Martina Vavroušková Konopová – zajišťuje přípravu výběrového týmu. 

Komise AE bere na vědomí zprávu o zadání nových úkolů. 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

11. Schválení usnesení komise AE 

Komise AE schvaluje usnesení z tohoto jednání.  
PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

12. Závěr zasedání  

Další setkání komise AE proběhne v lednu 2023. Místo a čas bude upřesněn. 

 

 

zapsal: Aleš Valenta 

ověřil: Pavel Landa 


